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Netherlands 

 

and 
 

Russian Federation 

Agreement between the Government of the Kingdom of the Netherlands and the 
Government of the Russian Federation on cooperation in the field of safe dis-
posal of the nuclear weapons being reduced in the Russian Federation and of 
the Russian Navy nuclear submarines, decommissioneed in the Northern Re-
gion (with annex). Moscow, 14 March 2000 

Entry into force:  provisionally on 14 March 2000 by signature and definitively on 1 
November 2000 by notification, in accordance with article 9  

Authentic texts:  Dutch, English and Russian 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Netherlands, 18 August 2005 
 
 
 

Pays-Bas 
 

et 
 

Fédération de Russie 

Accord entre le Gouvernement du Royaume des Pays-Bas et le Gouvernement de la 
Fédération de Russie relatif à la coopération pour la destruction sécuritaire des 
armes nucléaires devant être réduites dans la Fédération de Russie et des sous-
marins de la marine de Russie retirés du service dans la région du nord (avec 
annexe). Moscou, 14 mars 2000 

Entrée en vigueur :  provisoirement le 14 mars 2000 par signature et définitivement le 
1er novembre 2000 par notification, conformément à l'article 9  

Textes authentiques :  néerlandais, anglais et russe 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Pays-Bas, 18 août 2005 
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